
Referat 

- bestyrelsesmøde  afd. 29 
 

Mødetidspunkt: 16.10.24 kl. 16.00  

 

Til stede: Trine Overgaard, Jesper Thorsen, Laila Thomsen  

Bunnisa Monica Lychegaard, Liselotte Jacobsen 

  

1 Godkendelse af referat 

• Tidligere referat er godkendt af alle bestyrelsesmedlemmer og indsendt til offentliggørelse på 

Vivaboligs hjemmeside. 

2 Nyt fra formanden; 

• Vi har hver især fået tildelt email adresser fra Vivabolig, og Trine udleverede ipad til alle, til brug i 

bestyrelsesarbejdet. 
 

• Endnu ikke fået retursvar fra de steder i lokalområdet, hvor bestyrelsesmøder fremover evt.kan 

afholdes. 

3. Nyt fra aktivitets tovholder 

• Der er oprettet en profil til bestyrelsen på afdelingens facebookside, hvor bestyrelsen kan opslå 

aktivteter og andet info. 
 

• Der er lavet opslag omkring græskar udstilling, både i papirform og på facebook... slut op om 

initiativet, det gør noget for fællesskabet i afdelingen. 
 

• Det blev i fællesskab aftalt, at der 30.november om eftermiddagen vil blive juletræs tænding, 

yderligere info vil blive slået op på facebook i bestyrelsens profil og i papirform, når vi nærmer os 

datoen. 

4. Økonomi 

• Efter henvendelse til økonomiafd. i Vivabolig, er det oplyst at der i 2024 er afsat kr. 5000 til brug for 

aktiviteter i afdelingen. Tidligere bestyrelse har brugt kr. 750 til juleposer (2023) og kr. 598 til indkøb 

af 2 fodboldmål til fælles brug (pt.placeret ved gavlen af bolig 203), så der henstår kr. 3652 på 

kontoen.  

5. Runden rundt (medlemmer vender alt - stort som små - siden sidste møde) 

• Det blev oplyst at der sker en del cykeltyveri fra  bl.a cykelskure i afdelingen, årsag kan evt. være, 

at der ikke er opsat stativ hvor cykler kan fastlåses i enkelte af cykelskuerne. 
  

• Da det tidligere er besluttet at bestyrelsen skal involvere sig i færdselssikkerheden i området, er vi 

enige om, at afsætte næste møde til kun at omhandle, hvordan bestyrelsen kan få indflydelse på 

færdselssikkerheden på Annebergvej, især da vejen bliver tilkørselvej til den vedtagne 

3.Limfjordsforbindelse. (Mødets indhold er under forudsætning af, at vi har fået kontakt til Aalborg 

kommune) 
 

Bestyrelsen kontakter Mobilitet- og infrastruktur afdelingen i Aalborg Kommune, for at få oplyst 

hvad de har af materiale omkring ovenstående, så vi kan gå i dialog med kommunen, om hvad vi 



som nabo til vejen, tænker der kan etableres, så biler, cyklister og fodgængere kan forceres vejen 

på sikker vis.  

 

• Der blev kigget tilbage på tiltag - både gamle og nye - der skal tages hånd om, og efter mødet 

sendes mail til teamleder Christian Toft, med spørgsmål, som bestyrelsen gerne vil have afklaret. 

Juletræ: Indkøb af juletræ ved legeplads, hvor konteres indkøb? 

Legetøjskasse: På afd.møde 2024 blev der foreslået indkøb af kasse til opbevaring af legetøj, der 

ligger rundt på legeplads, er den bestilt? og hvor konteres evt. indkøb? 

Container: På afd.møde i 2022 blev der stemt ja til forslag om opstilling af container 2 gange årligt, hvor 

konteres beløb?  

Bestyrelsen foreslår at container bestilles til opstilling d. 27.12 - 30.12, (beboere har bedre vilkår for 

oprydning efter jul) og i sommerperioden 2025. 

Cykelstativ:  Hvornår opsættes stativer i cykelskuer? 

6. Orientering fra team 5 

• Intet nyt. 

7. Behandling af indkommende forslag 

• Intet 

8 Evt. 

• Det er pt. ikke muligt at se nogle former for referater fra møder i alle boligforeningens afdelinger. 

Vivabolig arbejder på at genoprette hjemmesiden, så det igen er muligt at se referaterne. Derfor har 

det ikke været muligt at se referater fra den nye bestyrelse, som nu har afholdt 2 møder. 

Der laves opslag på bestyrelsens profil på facebook om probematikken. 

 

Da der ofte henstår affald ved molokkerne, vil vi gerne opfordre alle beboere til selv at kontakte 

Aalborg kommune og få det afhentet + sætte mærkat på afhentningsdato og hvem der har sat det. 

Det koster afdelingen, og i sidste ende jer selv, hvis Team 5 skal fjerne affald. 

Der laves opslag på bestyrelsens profil på facebook om opfordringen. 

Næste møde d. 6.november kl. 16.00 

 

Liselotte Jacobsen, Referent 

 


